
Zápis z jednání Školské rady při ZŠ Brno, Vejrostova 1 

konané dne 14. 6. 2023 

 

Přítomni: 

              zástupci rodičů:  Mgr. Lenka Hloušková Čerstvá 

                                           Mgr. Darina Mísařová, Ph.D 

 

zástupci učitelů: Mgr. Olga Novotná 

Mgr. Svatava Dobšíková 

                                            

zástupce zřizovatele: RNDr. Vladimír Vetchý, CSc.   

                                           Ing. Pavel Kříž, Ph.D.  

 

              Host:                  Mgr. Martin Janás, ředitel školy 

 

 

 

Program jednání školské rady: 

1. Hodnocení uplynulého školního roku 
2. Hodnocení školy ČŠI 
3. Školní jídelna 
4. Různé 

  

 

 

 

 

Členové školské rady hlasovali o schválení programu jednání. 

Hlasování:       Pro 6   Proti 0    Zdrželi se 0    

         



Add 1 . Ředitel školy seznámil členy školské rady se změnami v letošním školním roce  

- připraveny další pracovny pro školské poradenské pracoviště – psychology a sociálního pedagoga. 

- budou následovat přípravy další třídy Začít spolu, oprava sociálního zázemí u jídelny, přesun 

jazykové učebny pro 2.stupeň, oprava střechy nad tělocvičnou z důvodu zatékání, úprava wifi 

(hrazeno z projektu IROP). 

- výhledově bude vybudována venkovní učebna, bude opravena střecha a zřízena fotovoltaika 

- proběhne výsadba zeleně v okolí školy s možným příspěvkem obce. Byl vznesen požadavek na 

oplocení prostoru mezi pavilony. 

- škola má podanou žádost o dotaci (IROP) na vybudování odborné učebny. 

Členové školské rady byli dále seznámeni s personálními změnami ve vedení školy. Odchází paní 

zástupkyně RNDr. Dagmar Kováčiková. Ve funkci ji nahradí Mgr. Helena Balcarová.  

 

Zástupci rodičů vznesli dotaz na ředitele školy na velké střídání pedagogů. Byl vznesen požadavek na 

vytvoření statistiky odchodů pedagogických pracovníků za posledních 10 let. Toto ředitel školy 

odmítl. 

 

Add 2.  Ředitel školy seznámil členy školské rady s inspekční zprávou. ČŠI doporučila škole úpravu 

školního řádu, dále byla udělena doporučení pro práci předmětových komisí zejména na 2.stupni, 

doporučení na vzdělávání pedagogických pracovníků (DVPP) a dále na zavedení srovnávacích testů 

pro žáky. 

Členové školské rady byli seznámeni s tím, že 1.stupeň byl podle ČŠI lépe hodnocen než stupeň 2. 

Add 3. Zástupci rodičů zpracovali výsledky dotazníků o kvalitě obědů ve školní jídelně a odeslali je p. 

místostarostovi V. Vetchému, p. starostovi T. Kratochvílovi, kteří následně předali k řešení p. Ing. 

Nepejchalové. Zástupci rodičů vznesli dotaz, zda mohou odeslat vyhodnocení dotazníků, které také 

zpracovala Ing. Nepejchalová za ÚMČ. Výsledky viz příloha k zápisu ŠR. Na základě dotazníkového 

šetření byl umožněn výběr oběda i pro děti z 1. a 2. třídy. Rodičům žáků bude také umožněno, aby se 

se svými dotazy obraceli přímo na vedení jídelny (Ing. Radmila Zábršová, email: 

sjvejrostova@volny.cz,  tel. 546224212).  
Dále bylo řečeno, že ve vnitřním řádu školní jídelny by mělo být zavedeno, jakým způsobem mohou 

rodiče sdělovat své dotazy. 

Add 4. Zástupci rodičů sdělili školské radě, že rodiče vnímají velký „skok“ v přechodu žáků ze Začít 

spolu na 2. stupeň. Největší rozdíl je v komunikaci vyučujících se žáky. Zástupci rodičů vznesli dotaz 

na ŘŠ, zda je možná návaznost na Začít spolu na 2. stupni. V rámci DVPP budou pedagogové školeni 

ve využívání principů Začít spolu ve výuce na 2.stupni.  

Dále zástupci rodičů vznesli dotaz na možnost a pravidelnost zahraničních jazykových výjezdů žáků 

(Anglie). Ředitel školy zváží a nastaví možnosti zahraničních i tuzemských výjezdů žáků na 2.stupni. 

Byl vznesen opakovaný dotaz rodičů na rekonstrukci toalet v přízemí na 1.stupni. ŘŠ seznámí 

školskou radu, že výhledově ve spolupráci s ÚMČ budou toalety opraveny. 

mailto:sjvejrostova@volny.cz


Rodiče se dále ptali ŘŠ na možnost přespání dětí ve škole v rámci školní akce. Prozatím toto není 

možné z hygienických důvodů. ŘŠ prověří další možnosti. 

Dále byl ředitel školy tázán, zda je možné zavedení dalšího jazyka do výuky (např. italština, 

španělština). Ředitel školy sdělil členům ŠR, že v letošním roce je pouze 10 zájemců o výuku 

francouzštiny jako druhého jazyka, proto se ani tento druhý jazyk nebude vyučovat. Dále se rodiče 

ptali, zda je možné uvolnění žáka z výuky druhého jazyka. Toto je možné s doporučením pedagogicko 

psychologické poradny. 

Zástupci rodičů i učitelů vznesli dotaz na ÚMČ, zda je možné vytvoření přechodu pro chodce na ulici 

Fleischnerova (cesta ze ZŠ Vejrostova do Bystroušky). ÚMČ opět požádá Odbor dopravy MMB o 

zřízení přechodu. 

 

           

 

 

 

Zapsala Mgr. Svatava Dobšíková                                                 předsedkyně školské rady 

Mgr. Olga Novotná                                                                                

 


